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Reg.č.: 371-8811/2024 

zo zasadnutia 
KOMISIE FINANČNEJ, SPRÁVY MESTSKÉHO MAJETKU 

A ROZVOJOVÝCH PROJEKTOV 
 

  
Dátum konania :  

 
12.11.2024 o 15:30 hod.   

Miesto konania :  zasadačka MSÚ  
Zasadnutie viedla :  doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD., MPA, LL.M., predsedníčka komisie   
Prítomní :  Ing. Jana Raffajová, Ing. Michal Gabaš, Ing. Ľubomír Hric, Ing. Ernest 

Mesároš, Ing. Ján Belička,  

Neprítomní :  Mgr. Matej Uram PhD., Ing. Pavel Kmeť  (ospr.) 
Prizvaní:  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová – primátorka, Ing. Ivor Husár – hlavný 

kontrolór mesta,  
Hostia: Ondrej Láskavý – poslanec MsZ 
 
 
Program zasadnutia v pozvánke:  
1. Otvorenie  
2. Dotácie pre subjekty na rok 2025 
3. Návrh rozpočtu na rok 2025 organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  
4. Rôzne 
5. Záver 
  
Bod č.1/ Otvorenie  

Štrnáste zasadnutie komisie otvorila a prítomných privítala predsedníčka komisie doc. Ing. Andrea Janáková 
Sujová, PhD., ktorá skonštatovala, že komisia je uznášaniaschopná, prítomných bolo 6 členov z 8, Mgr. Matej 
Uram, PhD. a Ing. Pavel Kmeť sa ospravedlnili. Zároveň informovala, že rokovanie o Dotáciách pre subjekty 
na rok 2025 je spoločné s členmi komisie Komisiu  vzdelávania, kultúry, mládeže, seniorov, športu a ZPOZ 
pri MsZ. Predsedníčka dala hlasovať za program rokovania. 

Uznesenie KFSMRP 19/2024 
Komisia schvaľuje program rokovania s doplnením bodov nasledovne: 
Hlasovanie: 
Za: 6 (Janáková Sujová, Hric, Gabaš, J. Belička, Raffajová, Mesároš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Bod č.2/ Dotácie pre subjekty na rok 2025 
Spoločné rokovanie členov 2 komisií viedli jej predsedovia. Všetkým členom boli zaslané podklady: prehľad 
žiadostí s výškou žiadanej sumy o dotáciu a schválené výšky dotácií v minulých rokoch, ako aj jednotlivé 
žiadosti. Na rokovaní boli prezentované zámery projektov, t.j. predmet žiadosti a plánované aktivity a výdavky 
jednotlivých žiadateľov. Celková žiadaná výška dotácií v roku 2025 predstavuje sumu 54 775 €, pričom 
v zmysle ustanovení príslušného VZN mesta možno v 2025 vyčleniť na dotácie maximálne sumu 31 600 €. 
Hlavný kontrolór mesta (HKM) sa vyjadril k oprávnenosti MsZ pridelenia dotácií žiadateľom, upozornil na 
ustanovenia platného VZN o prideľovaní dotácií mesta Sliač ako aj zákona o obecnom zriadení. 
Bolo podaných 16 žiadostí, z toho jedna po lehote na podanie žiadosti (Bedmintonový lub Kúpele Sliač) 
a jedna žiadosť od fyzickej osoby – občana. Uvedené 2 žiadosti boli v zmysle VZN vylúčené z posudzovania 
o pridelenie dotácie, rokovalo sa o návrhu výšky dotácie pre 14 žiadateľov.  
V diskusii členovia oboch komisií vyjadrili názory k aktivitám, k fungovaniu, k dosahovaným výsledkom či 
úspechom subjektov požadujúcich dotáciu. Následne členovia komisií navrhli odporúčanú výšku dotácie 
jednotlivým žiadateľom. 
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Uznesenie KFSMRP 20/2024 
Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie nasledovné rozdelenie dotácií: 
 
  Žiadaná výška dotácie Návrh dotácie na schválenie 
1. Šachový klub Slovan Sliač 700 € 400 € 
2. Cirkevný zbor ECAV Hronsek 800 € 550€ 
3. FISH 2 025 € 1 850 € 
4. Charita Sliač 2 500 € 1 500 € 
5. ŠK ORLÍK SLIAČ 700 € 700 € 
6. Tenisový klub Sliač 2 000 € 500 € 
7. Futbalový klub Slovan Kúpele Sliač 20 000 € 18 500 € 
8. Jednota dôchodcov Sliač 2 450 € 1 000 € 
9. Rodinne centrum Pod prameňmi 1 200 € 1 200 € 
10. Rodičovské združenie pri ZUŠ Sliač 1 400 € 0 € 
11. Slovenský zväz zdravotne postihnutých 1 200 € 400 € 
12. Spoločenstvo Mikuláša 3 500 € 500 € 
13. Klub slovenských turistov Sliač 2 800 € 300 € 
14. Občianske združenie Sliačske pramene 8 000 € 0 € 
 Dotácie bližšie nešpecifikované (rezerva)  3 000 € 
 SPOLU  30 400 € 

 
Hlasovanie: 
Za: 6 (Janáková Sujová, Hric, Gabaš, J. Belička, Raffajová, Mesároš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Bod č. 3/ Návrh rozpočtu na rok 2025 organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta 
Členom komisie boli predložené návrhy rozpočtov na rok 2025 školských zariadení (MŠ, ZŠ, ZUŠ) a MsKS. 
V diskusii členovia komisie poukázali na niektoré zmeny vo výdavkoch oproti minulému roku a poukázali na 
chýbajúce alebo nedostatočné informácie poskytnuté na rokovanie a vzniesli pripomienky, ktoré sú obsahom 
uznesení komisie k tomuto bodu. 

Uznesenie KFSMRP 21/2024 
a) Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie návrh rozpočtu MsKS v znení predloženého návrhu. 
b) Komisia žiada o poskytnutie informácií o počte žiakov jednotlivých školských zariadení k 15.9.2024, 
o výške normatívu na žiaka stanoveného štátom na rok 2025 a výške finančných prostriedkov pokrytých 
prídelom z podielových daní podľa normatívu.  
Hlasovanie: 
Za: 6 (Janáková Sujová, Hric, Gabaš, J. Belička, Raffajová, Mesároš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie KFSMRP 22/2024 
Komisia odporúča predložiť na jej najbližšie zasadnutie doplňujúce informácie a upravené rozpočty 
organizácií nasledovne: 

a) ZŠ – výdavky v ŠKD a školskej jedálni: predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov 
na tovary a služby (630), z rozpočtu vylúčiť odmeny (aj keď sú plánované z vlastných príjmov), potrebu 
nárastu plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť.  

b) ZUŠ – predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov na tovary a služby (630), z 
rozpočtu vylúčiť odmeny, doplniť údaje o schválených položkách v rozpočte v roku 2024, potrebu nárastu 
plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť.  

c) MŠ – predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov na tovary a služby (630), 
z rozpočtu vylúčiť odmeny v 7.2.1, zníženie a zreálnenie výdavkov na príplatky (612) a na prevádzku 
v položkách 635, 636 a 637 využitím možnosti presunu niektorých výdavkov do 7.2.3 – predškolská 
výchova, potrebu nárastu plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť.  

Hlasovanie: 
Za: 6 (Janáková Sujová, Hric, Gabaš, Raffajová, J.Belička, Mesároš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Bod č.4/Rôzne 
1. Vyjadrenie sa k žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov za 1 žiaka s trvalým pobytom v Sliači 

prijatého do CVČ pri ZŠ sv. Dominika Savia vo Zvolene: predsedníčka komisie uviedla, že je potrebné 
zaslať odpoveď mesta v zmysle ustanovenia platného VZN, netreba o tom rokovať v komisii. 

2. Primátorka mesta: 
- informovala o zmene nájomcu prevádzky potravín na ul. B. Nemcovej od 1.12.2024 a spôsobe 

vysporiadania dlhu súčasného nájomcu voči mestu, 
- informovala o odklade mechanicko-biologickej úpravy komunálneho odpadu do roku 2027, z toho 

dôvodu nedôjde k výberu príslušných poplatkov v budúcom roku a s tým súvisiacim nárastom cien za 
komunálny odpad. 

3. Predsedníčka komisie, v súvislosti s informáciou o odklade nových poplatkov za KO, požiadala 
o predloženie aktualizovaných prepočtov nárastu nákladov na odvoz KO a potrebe zvýšenia cien za KO, 
ako aj o výpočet zvýšenia príjmov mesta v prípade zvýšenia poplatku za ubytovanie bez zvýšenia daní 
z nehnuteľností. 

4. Člen komisie, p. Ing. Hric informoval o možnosti vytvorenia zaujímavých turistických miest v meste vo 
forme turistických bodov napr. v google mapách a opýtal sa, ako by mohlo byť zabezpečené 
prevádzkovanie tejto činnosti, či by to bolo v kompetencii mesta, alebo MsKS alebo cez OOCR. 
Jednoznačná odpoveď resp. názor nebol vyslovený.  

5. Pán poslanec Láskavý sa opýtal, z akého zdroja bude financovaný schválený zámer vybudovania 
parkoviska na ul. J. Cikkera v celkovej sume 45 000 €, z toho z dotácie by malo byť refundovaných 
15 000€. 
Pani primátorka odpovedala, že realizovať sa to bude najskôr budúci rok a bude sa to financovať 
z niektorého peňažného fondu mesta, pričom prostriedky budú vyčlenené a zahrnuté priamo v rozpočte 
na rok 2025.  

 
Na záver predsedníčka komisie prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie komisie ukončila o 19.15 hod. 
 

 
doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD., MPA, LL.M.  

predsedníčka komisie  
 
Zapísala:  
doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD., MPA, LL.M. - predsedníčka komisie  

 
 
 

Na vedomie: Ing. Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová, primátorka  


	ZÁPISNICA

